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Abstract (en)
The device comprises means forming supports such as planks (12) on which are placed fresh concrete products (11) coming from a press (10).
These planks (12) are received by receiving means, then passed to a storage area (54) and stacked to form a self-drying enclosure for the drying
and hardening of the products. Advantageously the receiving means are formed by a table (16') whose width is less than the width of the planks
(12), so as to permit retractable gripping means (55) in the form of an articulated mobile frame (56) to grip directly at least one plank (12) and move
it to the storage area (54). <IMAGE>

Abstract (fr)
Le dispositif comprend des moyens formant supports tels que des planches (12) sur lesquelles sont déposés des produits en béton frais (11) a la
sortie d'une presse (10). Ces planches (12) sont réceptionnées par des moyens de réception, puis emmenées vers une aire de stockage (54) et
empilées pour former une enceinte d'auto-étuvage pour le séchage et le durcissement des produits. Avantageusement, les moyens de réception
sont constitués par une table (16') dont la largeur est inférieure a la largeur des planches (12), de fagon a permettre a des moyens de préhension
escamotables (55), sous la forme d'un chassis mobile articulé (56), de saisir directement au moins une planche (12) pour I'emmener vers l'aire de
stockage (54).
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